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У  своїй роботі керуюсь конституцією України, Законами України «Про 
місцеве самоврядування в Україні», «Про статус депутатів місцевих рад», «Про 
звернення громадян», Регламентом роботи Козелецької селищної ради та 
іншими нормативно-правовими актами, що визначають порядок діяльності 
депутатів місцевих рад. 

 Головною діяльністю, як депутата, є відстоювання інтересів жителів громади. 
 

Діяльність у раді: 
- взяла учать у 16-ти пленарних засіданнях сесій Козелецької селищної ради 

із загальної кількості 17, що становить 95% від загальної відвідуваності. 
- обрана до складу постійної комісії з питань освіти, культури, охорони 

здоров’я, соціального захисту населення, законності та правопорядку, в якій 
взяла участь16 разів  із загальної кількості 17, що становить 95% від загальної 
відвідуваності. 

-  
Подано 2 депутатські запити: 
- побудова автопавільйонів у с.Тарасів та с.Опеньки (виконано50%). 
- відкриття медичної амбулаторії в с.Лемеші ( на розгляді) 
 
Підготовлено та надіслано  11 депутатських звернень: 
- ремонт доріг с.Лемеші по вул.Розумовських та Садовій (виконано 50%); 
- ремонт доріг с.Білейки по вул.Кулика та вул.Довженка   ( виконано 80%); 
- ремонт дороги до с.Кривицьке (заплановано на 2022рік); 
-ліквідація  аварійних деревна кладовищі в с.Горбачі (на розгляді); 
- облагородження території колишнього ставка в центрі с.Новики (100%); 
- розчищення  копанки для водопою худоби в с.Білейки (заборонено, бо газова 

труба поруч); 
- ліквідація несанкціонованих сміттєзвалищ у с.Опеньки (виконано100%, але 

люди і надалі вивозять туди сміття); 
- ліквідація несанкціонованих сміттєзвалищ у с.Тарасів (виконано 50%); 
- ліквідація несанкціонованих сміттєзвалищ у с.Шами (до виконання у 

2022році); 
- ліквідація аварійних дерев у с.Новики (виконано 40%); 



- забезпечення інтернетом жителів Білейківського( на розгляді) та 
Лемешівського старостатів (виконано); 

 
Діяльність в окрузі: 
Моя діяльність не обмежується лише участю у сесіях та засіданнях комісій. 

Здійснюючи депутатські повноваження, постійно зустрічаюсь із виборцями, 
адже саме за такої комунікації можливе найефективніше вирішення проблемних 
питань мешканців громади. Часто спілкуюсь із жителями, стараюсь надати 
посильну допомогу в межах своїх знань, посадових обов’язків та компетенції. 
Намагаюсь швидко реагувати на звернення громадян. 

    У 2021 році, як депутат громади, взяла участь у сходах сіл, що належать до 
Козелецької територіальної громади: Лемешівському ( Горбачі, Шолойки, 
Шуляки,Шапіхи, Пісоцьке) та Білейківському старостинських округах. 

Постійно проводжу прийом громадян. За звітній період проведено 336 
особистих прийомів, з яких:  

- видано 318 актів депутата;  
- прийнято та опрацьовано близько 48 звернень від громадян, як усних, так і 

письмових. 
Більшість звернень жителів стосуються покращення благоустрою, ремонту 

дорожнього покриття, вуличного освітлення, правил утримання собак в 
домашніх умовах, вивезення сміття, проведення інтернету, виділення 
матеріальної допомоги на лікування, призначення житлових субсидій та 
державних соціальних допомог, обстеження житлових умов, надання 
консультацій  з питань щодо закладів освіти, культури та інших установ. 

Брала участьу громадських слуханнях з питання щодо можливого будівництва 
сміттєпереробного заводу  на території Козелецької селищної ради. 

Завжди беру участь у суботниках з благоустрою спільно з людьми, які не 
байдужі до свого села. Неодноразово проводила роз’яснювальну роботу з 
громадянами стосовно заключення договорів з ТОВ «ЕКО-Сервіс-Козелець» на 
вивезення сміття. 

Активно беру участь у масових заходах, на які запрошують, а саме: 
- День захисту дітей у с.Тарасів (надано матеріальну допомогу). 
- Участь у заходах до Дня пам’яті та примирення і 76-річниці перемоги над 

нацизмом у Другій світовій війні  в с.Білейки та с.Тарасів. 
- Привітала випускників Білейківської ЗЗСО I-III ступенів на святковій 

лінійці ( надано подарунки для випускників від Народного депутата 
Б.В.Приходько). 

- Відвідала захід «Ой, на Івана та й на купала» в с.Білейки (надано допомогу 
на косметичний ремонт будинку культури). 

- Відвідала  День села , яке відбулося в с.Патюти. 
- Відвідала  День села, яке відбулося в с.Білейки (надано матеріальну 

допомогу на святкування від Народного депутата Б.В.Приходько). 
- Взяла участь у святкуванні Нового року в Білейківському старостаті 

(надано подаруночки для діток). 



- Провела акцію з дітками дошкільного віку «Врятуймо птахів від холодів» в 
Білейківському та Лемешівському старостатах. 

На  моє звернення до Народного депутата Б.В.Приходька було придбано 
килимове покриття для Білейківського ЗДО в ігрову кімнату, а також комплект 
фіранок у біологічний клас Білейківської ЗЗСО I-III ступенів. 

За рік відвідала  почесних громадян у Білейківському старостаті - старожилів  
та учасників ліквідації аварії на Чорнобильській АЕС з подяками,грамотами та 
подарунками.  Також не забуваю і про представників соціально незахищених 
верств населення, яких також відвідала перед новорічними святами. 

Як депутат, повністю підтримую діяльність селищної ради та виконавчого 
комітету. Спільними зусиллями зможемо багато чого зробити на користь 
громади загалом і для кожного, хто потребує нашої уваги і допомоги.  

 
 

Депутат 
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